

Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

26.06.2024 - kolej Strahov

zápis provedli: Pavel Mašinda, Aleš Novák a Michal Verbovský

začátek zasedání: 18:13

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Program zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Ekonomická činnost Zálohované vratné kelímky SH (vede: M. Kochman / M. Vadlejch, typ: hlasování, čas: 10 min.)
3. Ekonomická činnost Zálohované vratné kelímky SU ČVUT (vede M. Verbovský, typ: hlasování, čas: 10 min.)
4. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)
5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)
6. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)
7. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)
8. Schválení zápisu (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)
9. Podmínky přijetí usnesení představenstva klubu Silicon Hill (vede M. Vadlejch / M. Kochman, typ: hlasování, čas: 15 min.)
10. Ekonomická činnost Vítejte na ČVUT (vede: P. Mašinda, typ: hlasování, čas: 10 min.)
11. Žádost' o čerpání z Fondu projektů na 20. Narozeniny Klubu Čajovna (vede: M. Oravkin, typ: hlasování, čas: 10 min.)

12. Potvrzení Usnesení 2024-05-10 přijaté formou per rollam (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)
13. Informace od účetní (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 15 min.)
14. Uhrazení provozních nákladů 02/2023 (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 10 min.)
15. Čerpání rezervního fondu SU ČVUT na pokrytí neočekávaných nákladů (vede: K. Pilná, typ: hlasování, čas: 15 min.)
16. Schválení stanov klubu Pod-O-Lee (vede: K. Pilná, typ: hlasování, čas: 10 min.)
17. Schválení stanov klubu GALIBI (vede: P. Král, typ: hlasování, čas: 10 min.)
18. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)
TPPPPPPP (vede: M. Jirmanová, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

M. Jirmanová: Pořadí bodů bylo prohozeno, aby se mohly kelímky už dávat lidem na parlamentu.

M. Vadlejch: Jinak nebudete mít z čeho pít.

P. Valach: Ale stejně platí usnesení až po zveřejnění.

Š. Tichý: Nemám problém zveřejnit usnesení ihned po odhlasování na wiki.

Usnesení 2024-06-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského parlamentu konaného dne 26.06.2024 zasláného do konference Parlamentu dne 26.06.2024 v 18:05 a souhlasí, že se bude zabývat podklady zaslányými po předkládací lhůtě.

OHP: 11; 8:1:2 – Usnesení bylo přijato

2. Ekonomická činnost Zálohované vratné kelímky SH (vede: M. Kochman / M. Vadlejch, typ: hlasování, čas: 10 min.)

M. Kochman: Mohli jste kelímky vidět už na show, kde byly k půjčení, kvůli tomu jsme potřebovali upravit původní EČ. Jediné, co není zahrnuto jsou částky za mytí kelímků, které se můžou měnit.

M. Vadlejch: Nejsou taky zaneseny pořizovací náklady kelímků. Za 4000 kelímků jsme však dávali cca 115 000 Kč. EČ je dělaná tak, že se vždy kelímky vrátí.

Usnesení 2024-06-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Klubu Silicon hill Zálohované vratné kelímky SH zaslanou do konference Parlamentu dne 24.06.2024 v 17:55.

OHP: 11; 9:0:2 – Usnesení bylo přijato

3. Ekonomická činnost Zálohované vratné kelímky SU ČVUT (vede M. Verbovský, typ: hlasování, čas: 10 min.)

M. Verbovský: Náš zájem s kelímky je podobný jako SH a Pod-O-Lee, tedy udržitelnost a memorabilie z akcí. Cena za zálohu je 100,- počítáme s objemem 500 kelímků.

M. Kochman: Vychází to na 500 kelímků, což znamená, že pokud chcete fototisk, tak je minimální objednávka 1000 kelímků. Navíc vy ještě nemáte koupené kelímky, tak tam můžete dát tu pořizovací cenu.

M. Verbovský: V návrhu kelímků jsme počítali s tím, že je to síťotisk.

D. Lysenko: Proč nepočkáte do příštího parlamentu, když nemáte ještě ani design a nevíte, kolik to bude stát?

M. Vadlejch: Máte na to položku rozpočtu?

Š. Tichý: Je to v rámci PR rozpočtu.

M. Vadlejch: Druhá věc je, že ten návrh by dle nás měl projít parlamentem, aby všechny kluby SU mohly odsouhlasit návrh.

P. Mašinda: Platí to pro všechny merch SU, nebo jen kelímky?

M. Slávik: Ostatní návrhy jsou v podstatě jen logo. Tohle reprezentuje celou SU a měli bysme mít to možnost schválit.

K. Pilná: Nevím co již v diskusi zaznělo, jelikož jsem teď dorazila. Nerozumím ale tomu, že se má vybrat vzhled ze soutěže (kdy parlament vzhled neviděl) a kde jsou na to peníze (50 000 Kč)..

Š. Tichý: Jde to z PR rozpočtu. Těch 50 000 je za zálohy, ne pořizovací cena.

*probíhá debata ohledně pořízení kelímků centrálou

M. Kurka: Já bych chtěl ocenit, že centrála vůbec udělala nějakou soutěž. Centrála si mohla udělat vlastní návrh a neřešit nic. Do soutěže jste se mohli všichni přihlásit a ačkoliv jsme ten návrh neviděli, tak je to výsledek nějaké soutěže.

M. Vadlejch: Možná by bylo fajn přidat další návrhy a nechat na návrzích hlasovat delegáty klubů. Kelímky určitě chceme. Prosím o pozdržení a nechat další lidi posílat návrhy a hlasovat o nich.

M. Slávik: Mám problém s pořadím kroků. Chtěl bych mít schválený návrh ideálně parlamentem. Samozřejmě si můžete udělat co chcete a následně mít větší problém se schvalováním rozpočtu SU v dalších letech.

K. Pilná: Proběhla diskuse s SH, zda by nešly využít kelímky SH na SOA?

V. Dušátko: Nedává to smysl, protože se jedná o centrálnickou akci, ne akci SH, navíc by ten počet pravděpodobně nestačil.

D. Lysenko: Pokud se to plánuje do backstage, tak nechápu, proč se za to má platit? Aktivním se tyhle věci dávaly zadarmo. Navíc nám například jako Bubnu neschválili činnost, protože jsou prý pro aktivní členy a není potřeba vybírat zálohy.

M. Jirmanová: Tak například když se dávaly tepláky a mikiny, tak se za ně platilo.

P. Mašinda: To, že je EČ, tak neznamená, že se to nemůže dávat zadarmo aktivním členům bez zálohy například na výjezdkách.

M. Slávik: Tak jak to pak uděláš, když budou za ten kelímek chtít vrátit zálohu, když ho dostali zadarmo?

P. Mašinda: Ze SHOW mám kelímky SH, které jsem dostal zadarmo. Dostanu za ně peníze?

M. Slávik: Tak to bylo špatně zvládnuté. To by se nemělo stávat.

K. Pilná: Například u nás to řešil platební systém, kde nešlo vrátit víc kelímků než se koupilo. Ty co jsme dávali k užití zdarma na sobě měly samolepky.

K. D. Kopecký: Jestliže Strahov koupil 4000 kelímků, proč jich má SU jen 500, pokud na SHOW je potřeba 4000 a na SOA 500 tedy nestačí. Pokud se to tedy bude dávat jen aktivním, pak nechápu, proč by se za to mělo platit.

Š. Tichý: Nejde jen o VIP a Backstage. Chceme to obecně využít na různé akce SU.

M. Oravkin: Nevidím důvod limitovat SU v možnosti zálohovat kelímky. Možná bysme měli schválit návrh, ale nevidím důvod proč SU nenechat zálohovat kelímky, pokud bude potřeba na akci je zálohovat.

P. Mašinda: Není možné tedy odsouhlasit návrh později po prodloužení soutěže?

Š. Tichý: Pokud je konsensus, že kelímky chceme, můžeme tedy dále per rollam jen odsouhlasit ten návrh?

M. Slávik: První se měl řešit návrh s cenou a poté se měla řešit EČ, kde nákup měl být řešen jako výdaj. Nejdůležitější je v té EČ upřesnit za kolik se bude kelímek zálohovat.

K. Pilná: Já bych chtěla vědět, jestli se mají vůbec řešit kelímky SU a ne spíš kelímky klubů a možná finančně podpořit ty.

Š. Tichý: Dobře, tak tedy nebudeme schvalovat. Prodloužíme soutěž. Dáme možnost se vyjádřit k návrhům a kupní ceně kelímků. Ted' bychom tedy odsouhlasili, že chceme kelímky a poté si per rollam odsouhlasíme ten návrh a EČ.

Usnesení 2024-06-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje záměr Centrály Studentské unie ČVUT nakoupit znovupoužitelné kelímky SU ČVUT.

OHP: 12; 10:1:1 – Usnesení bylo přijato

4. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (M. Vadlejch): Jsou tu na grilu nějaké kuřata, tak si pro ně přijďte. Máme nového místopředsedu Ondru. Plánujeme, že bude přebírat předsednictví po Martinovi na konci léta/v září. Pokud budou další kandidáti, tak jsou vítáni. Tento bude připraven.

M. Slávik: Není problém zaučit další, pokud se přihlásí. Proběhlo oficiální otevření B4 pro vedení. Pokoje i sociální zařízení vypadají velmi dobře. Bydlení bude dražší, ale vypadá líp. Do budoucna chceme prozkoumat, jestli je zájem o dražší kvalitnější bydlení. Za rekonstrukci se utratilo myslím 35M. Od 1.7.2024 začíná rekonstrukce bloku 12. Tam bude jiné rozložení, takže se bude muset přetahovat síť. Rekonstrukce je spolufinancovaná z MŠMT. Dále se rozšiřuje FITko na bloku 2.

Na bloku 4 má vzniknout centrální prádelna. Jsou ohlasy, že to není šťastný nápad, ale stále se na tom trvá. Lidé budou chodit na blok 4 k pračce ze všech bloků. Mělo by to vzniknout už v dalším akademickém roce. Nevím, kdy se zruší pračky na blocích, ale mělo by to být záhy. Prostory, kde jsou doteď pračky by mohly být skladové, nebo by se mohly předat klubům.

M. Vadlejch: Pračky se nemají rušit hned. Prádelna nebude provozovaná SÚZ, ale je to prodané externí firmě, takže věřím, že to bude lépe udržované.

M. Slávik: Je pravda, že ty pračky na blocích nefungují tak dobře a často to dělá klub místo SÚZ. Výkonově by měly pračky v centrální prádelně odpovídat všem pračkám dohromady.

M. Vadlejch: Výkonově by to mělo stačit pro všechny studenty, ale zatím zůstanou paralelně i pračky na blocích.

Dále stěhujeme retrohernu na blok 7. Ve školítku se budou stavět 2 nové učebny. Rezignoval jeden celoklubový zástupce trochu nestandardně.

M. Kochman: Byli jsme také na vodě, bylo nás málo.

Pod-O-Lee (K. Pilná): Povedlo se nám schválit novou, sjednocenou legislativu klubu. Na bloku A proběhne oprava stoupaček přes léto. Připravujeme se na léto. Rekonstrukce zasáhne i do našich místností, takže jsme je na to připravili. Zasáhne se i do naší centrální serverovny, kterou bychom poté chtěli finalizovat. Spolu s technickým oddělením SÚZ řešíme sanaci požární nádrže, která by taky měla proběhnout v příštím roce. Řešíme to i s ministerstvem životního prostředí, protože se nádrž nedá zrušit, ale musí se nějak udržet v provozuschopném stavu.

Buben (D. Lysenko): U nás byl klid, protože bylo zkouškové. Měli jsme grilovačku na konci semestru s menší účastí kvůli zkouškovému. Máme zajištěn odvoz bunkru a SUZ nám zajistí další zařízení do posilovny. Čeká se na nákup, aby se mohlo řešit oficiální kopírování. Za rok nám převedou posilovnu do našeho inventáře bezúplatně, tak doufám, že ta dohoda nikde nezanikne. Proběhnou nějaké letní akce. Dále přepisujeme naše IP.

Masařka (): Nikdo není přítomen.

**stále stojí na tom samém místě*

Sincoolka (K. D. Kopecký): Měli jsme přes zkouškové menší akci s grilováním vlastního masa. Bylo to super. Organizačně velmi vyčerpávající, ale povedená. Dostali jsme stížnost za hluk a vyřešili jsme ji do dvou dnů s kolejí i se stěžovatelem. Budeme kupovat AP. Sháníme 3D tiskárnu se specifickou technologií FTM. Průša dělá max a v plné variantě za

100 000, tak se snažíme přesvědčit, aby nám dali slevu. Zapojili jsme se do programu Průša do škol.

M. Kochman: Máme projekt 3D tisk. Zkoušeli jste se s nimi spojit?

D. Lysenko: Pokud by se dokázala nějaká spolupráce s PRUSA získat, tak by to bylo zajímavé i pro ostatní kluby.

Š. Tichý: Určitě dejte vědět.

K. D. Kopecký: U nás bydlí spousta architektů a strojařů, kteří si tisknou své projekty a dělají to za těžké peníze u komerčních dodavatelů, takže by určitě bylo využití.

Hlávkova kolej (P. Gul'a): Byly měněny postele a skříně na pokojích, které pamatují monarchii, což je fajn. Řešíme posilovnu.

Š. Tichý: co střecha?

P. Gul'a: Plánuje se rekonstrukce, ale nejsem si jistý.

K. D. Kopecký: Plánuje se oprava jedné půlky koupelen u nás na Sincoolce.

Orlík (): Nikdo není přítomen.

D. Lysenko: Plánují dělat menší akce. PUB quízy, deskovky atd. Nevím jestli na to mají rozpočet. Plánuje se také zlepšení sítě. Řešíme s nimi obnovení projektu "trojúhelník" - BUBEN, ORLÍK, STAVEBKA pro zlepšení stability sítě.

Fakultní klub BION (M. Verbovský): Moc se toho nestalo. Nahoře na fakultě se určitě nic nestalo. Proběhl běh Kladno Lidice. Byla tam i Hejtmanka Středočeského kraje. Zjistili jsme, že má dobrou dceru. Plánují se seznamovací kurzy.

AVC ČVUT (): Nikdo není přítomen.

Š. Tichý: Natáčeli spot pro NTK.

eFDrive (B. Goláňová): Organizuje se UZEL. Podařilo se od fakulty získat nějaké peníze, takže bohužel se bude muset přeschvalovat ekonomická činnost. Podmínka totiž byla, že bude snížený poplatek pro účastníky. Bohužel jsme to zjistili včera. Takže bude hlasování per rollam.

BEST (V. Fišer): Včera byly volby. Připravujeme letní eventy jako kurz nebo beer na září. Novým prezidentem je Kuba. Všechny funkce se budou měnit. Až se proberou tak pošlou update na CEN.

FIT++ (M. Rak): Proběhly deskovky ve spolupráce se STOHem. Proběhla Jóga ve zkuškovém. Bylo tam pár lidí. Na prázdniny plánujeme FIT vodu. Zároveň děláme přípravy na akce na začátku semestru, jako je Hello FIT.

S. Lepič: Na září plánujeme HELLO FIT. Tato akce má prvákům ukázat jako to na fakultě funguje. Letos máme aktivního organizátora, takže kromě přednášek bude probíhat hra po kampusu. Byly bychom rádi aby se kluby zajímavé pro FITáky ozvali. Budou tam mít stánek s nějakou aktivitou. Křesťanský klub se například ozval už před čtvrt rokem. Je to 19.9. rádi vás tam uvidíme, je to asi na 4 hodiny.

ESN (M. Severa): Měli jsme nabitý program. Proběhla grilovačka, tedy 2. Dále byla párty pro zahraniční studenty na lodi. Dále jsme byly na akci pro všechny ESN v liberci. Plánujeme vodu, doufáme, že to bude pěkné. Zároveň plánujeme letní Silvestr.

STOH (): Od naší poslední účasti máme za sebou turnaj v Bowlingu. Plánujeme držet středeční otevíračky i v létě a plánuje oslavu 20 let.

Klub Čajovna (M. Oravkin): Proběhlo DNK. Podařilo se nám překonat rekord v počtu kouřících. Akce byla trochu ztrátová, ale stejně jsme se to užili. Proběhne Čajovnická voda.

+/-FEL (T. Havel): Moc se toho nedělo. Pomáhali jsme na fakultních akcích. Pomáháme se seznamováky ÚTVS, ale moc se neozývají zpět.

zaČVUTění (T. Pokorný): Na 100% jede příprava seznamováku. Na obou turnusech bude SU den, takže vás obeznámíme a počítejte s tím. Předběžně to bude od 10:00 hodin.

GALIBI (P. Král): Začali jsme dělat setkávání venku. V pátek měl být první výlet ale bohužel přšelo. Za týden bude Galibi voda, zatím to nikdo neodřekl.

IAESTE (): Nikdo není přítomen.

M. Severa: 3 měsíce zpět proběhla iKariéra. Asi bude další. Pravděpodobně bude i Malta.

Š. Tichý: Zúčastnili se Meziklubovek.

Engineers Prague (): Nikdo není přítomen.

T. Havel: Někdy budou tryouty a 7.11. proběhne Bitva o Prahu.

ESC (): Nikdo není přítomen.

M. Severa: Kačka Kobrlová odstátnicovala.

Křest'anský klub (D. Králík):

M. Kochman: Dnes mají akci ve školítku. Možná se zastaví později.

5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

K. Pilná: Ondra nedorazí. Dnes bylo poslední zasedání AS ČVUT před prázdninami, opět se sejdeme v září. Materiály na dnešek nebyly dostatečně zpracované, takže část z nich byla stažena. Per rollam bude senát probírat příkaz rektora ohledně ubytovacího stipendia, který by měl vést k částečnému zvýšení ubytovací stipendia. Probírala se agenda CIPS a kariérního centra, zajímal by nás feedback na jejich činnost. Zároveň se řeší Alumni ČVUT. Co se týká SÚZ ČVUT a investic, tak bych doplnila, že na rekonstrukci bloku 12 je dotace od MŠMT. Centrální prádelna je velké téma. Prezentovali jsme nesouhlas od studentů ze ZZSVS. Investice do centrální prádelny by měla proběhnout kvůli nedobrému stavu jednotlivých prádelen. Budeme to dále řešit a uvidíme, jak se k tomu postaví vedení.

M. Rak: To stipendium nebude udělované komu?

K. Pilná: Změna je v tom, kdo ho bude dostávat. Se změnou by ho neměli dostat ti, kdo přijedou k nám na krátkodobé/dlouhodobé pobyty. Je tam malá vůle jak se dá toto změnit oproti pravidlům od státu. Nebude to extrémní zvýšení. Aby vzniklo větší zvýšení, tak by se to muselo řešit v rámci celého státu. Co se alumni týče, tak členovi by měl vzniknout email, kam by se předposílali emaily (nepřijde o e-mail). Bylo by to něco jako username@almuni.cvut.cz.

M. Rak: Jde to nastavit v usermapu o změnu si můžete požádat.

K. Pilná: Další informace ohledně postupu s Alumni a jak je to s e-maily budeme zjišťovat.

6. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

A. Novák: 1.7. proběhne koncert v Betlémské kapli. Je to Nizozemský studentský orchestr.

M. Verbovský: Děkuji za uplynulý AR. Věřím, že příště na to navážeme. Budu vás otravovat ohledně věcí na webu SU, především ohledně materiálů a fotek. 23. Proběhne vítejte na ČVUT a Akce prvák. V úterý je campus fest. Co jste v PR skupině, tak přišel mail, že tam je možné mít stánky za kluby. Není potřeba moc. Dále bude probíhat den udržitelnosti na ČVUT první ročník a ve středu je SOA. 25. 9. od 14:30 na Strahovských kolejích vás všechny očekáváme, že se zúčastníte Strahov Open Air 2024. Nějaký student vyvíjí aplikaci, tak vás s tím budu otravovat a můžete tam přidávat své místečka do mapy. Můžete tím navigovat po kampusu, nebo po kolejích.

Š. Tichý: Budou se řešit záštity akcí - zaČVUTění, SOA atd.

Proběhly meziklubovky. Vyhrál nepřekvapivě tým SiliconHill. Vyhrál PUTOVNÍ pohár, který je třeba vrátit. Info o meziklubovkách je na stránkách v projektech.

M. Kurka: My bysme vyhráli, ale nechutnalo vám naše rizoto.

Š. Tichý: Rizoto FUJ.

K dalším věcem řešil se paušál za právníka. Byl tu dotaz, co vše je v paušálu zahrnuto. V rámci optimalizace nákladů je možné toto omezit.

M. Kochman: určitě bych neomezoval. Vnímám to spíše jako pojištění a ne jako platbu za službu.

M. Slávik: nechceme to redukovat. Důležité je, jestli jsou tyto výdaje za případné situace zahrnuty v paušálu.

Š. Tichý: Vytvářel jsem nějaké manuály pro kluby, které se nahrají do sdíleného úložiště. Schválené dokumenty z parlamentu, manuály pro předsedy atd. v pro jednodušší nalezení podkladů. Na disk bych také hodil příklad odpisů sudů, abysme měli nějaké sdílené know-how.

Do 15. 7. je třeba poslat hlášení o stavu klubů a budou probíhat odvody do 30. 7.

Dále nás čeká volba prezidenta a centrály SU ČVUT. Sháníme lidi, kteří by chtěli na pozice kontrolní komise a centrály. Apeluji na všechny, aby se přihlásili.

A. Novák: Když se bavíme o končení CEN SU, tak mám nějaké novinky. Oženil jsem se a v září se mi narodí syn, chtěl bych oznámit snížené působení v CEN SU.

**bouřlivý potlesk*

V. Dušátko: Co se týče mě, tak byste měli začít řešit, kdo bude naším nástupcem. Bude se řešit nová smlouva na telefony. Víím, že SiliconHill to chtěl řešit. Je třeba zvážit, která čísla jsou relevantní, aby se smlouva snížila a byly tam opravdu jenom relevantní čísla.

7. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

V. Dušátko: Bude další dodatek smlouvy. Vzniklo memorandum a pan Rektor zmiňuje například vzájemnou minimalizaci nákladů. Shodli jsme se s vedením ČVUT, že memorandum nahrazuje rámcovou smlouvu a následující smlouva se nebude nazývat rámcová a bude to pouze smlouva zabývající se sítí. Zatím to bude řešeno dodatkem k současné rámcové smlouvě.

Posunulo se to více, než se zdá, ale bohužel to bude dále řešeno opět dodatkem. Právník ČVUT má za úkol vytvořit novou smlouvu na základě našich dodatků, která se doufejme podepíše v rámci dalšího roku.

K. Pilná: Řešilo se to nějak v síťové skupince?

V. Dušátko: Do detailu ne. Bude se to řešit dále. Určitě chceme, aby vznikl interní předpis na síť. Cílem smlouvy je definovat současný stav a od toho se odrazit dále, aby to nebyla smlouva z roku 2002 s 10 dodatky. Současný dodatek se podepíše opět na rok.

Š. Tichý: Hlavní je, že na základě memoranda se vytvoří nová smlouva na síť, která se pak předloží parlamentu ke schválení.

K. Pilná: Důležité je, aby v té smlouvě byly implementována všechna specifika jednotlivých klubů.

V. Dušátko: Určitě na to myslíme. Smlouva bude veřejná a bude možné k ní posílat připomínky.

K. D. Kopecký: Je možné i ty nefinální drafty smlouvy zasílat do Parlamentu?

V. Dušátko: Určitě budeme zasílat jakékoliv relevantní podklady.

8. Schválení zápisu (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Usnesení 2024-06-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského parlamentu konaného dne 21.05.2024, který byl zaslán do konference Parlamentu dne 26.06.2024 v 20:39.

OHP: 13; 10:0:3 → Usnesení bylo přijato

9. Podmínky přijetí usnesení představenstva klubu Silicon Hill (vede M. Vadlejš / M. Kochman, typ: hlasování, čas: 15 min.)

M. Kochman: Omlouvám se za pozdní zaslání bodu. Určitě si pamatujete hlasování o nových stanovách SU. Řešila se tam možnost úpravy usnesení představenstva. Nyní chceme schválit naše podmínky přijetí usnesení, které nám umožňují volit zástupce na hlasování. Dále řešíme, kdy tyto zástupy hlasovat nemohou. Tyto podmínky upravuje náš jednací řád.

K. Pilná: Co teď tedy schvalujeme?

Š. Tichý: Schvaluje se ta změna, ne celý dokument. Odkazujeme se na ten dokument a na určitý bod toho jednacího řádu.

K. Pilná: Takže schvalujeme ten text, který jste si tam dali, ne ten dokument. Pokud vydáte nový, tak se to nahrazuje a už to nebude dohledatelné. V rámci toho usnesení by měl tedy zapsaný ten text, aby jsme věděli, co se schvaluje a platilo to i při změně jiné části dokumentu.

M. Kochman: Náš řád je dohledatelný, i když se schválí nový, protože ukládáme i historické jednací řády. Je to tedy dohledatelné a není potřeba schvalovat přímo ten text a je možné na něj odkazovat, protože bude k dispozici. SU třeba nemá přílohy k daným zápisům s danými dokumenty k dispozici a je nutné je hledat přímo v parlamentu.

Š. Tichý: Toto se řeší a proto se vytváří ten sdílený disk, na který se to bude dávat i s přílohami k danému parlamentu, aby se to nemuselo hledat v konferenci.

Usnesení 2024-06-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje podmínky přijetí usnesení představenstva klubu Silicon Hill definované v článku 2 bod 5, článku 3 bod 9 a článku 5 Jednacího řádu klubu Silicon Hill poslaného do konference Parlamentu 26.06.2024 v 21:11.

OHP: 13; 12:0:1 → Usnesení bylo přijato

10. Ekonomická činnost Vítejte na ČVUT (vede: Mašinda, typ: hlasování, čas: 10 min.)

P. Mašinda: Určitě jste všichni viděli EČ. Bude to první týden semestru v OX klubu. Jedná se o akci pro přivítání prváků. Bude tam křest prváků a možná přijde i rektor. Klub je na Mírovém náměstí.

K. Pilná: Víme, kdo tam bude vystupovat?

P. Mašinda: Myslíš DJ?

K. Pilná: Jedná se asi obecně o tu položku hudební doprovod.

P. Mašinda: Budou tam DJ a někdo na křest, kdo nevíme, kdo to ještě bude.

FIT++: pronájem je za 0?

Š. Tichý: To je protože tam bude velká útrata.

M. Vadlejš: A co jsou brigádníci za 5000?

P. Mašinda: Jedná se o lidi u lístků atd.

M. Vadlejch: Většinou jsou tyto lidi zadarmo.

K. Pilná: To budeme někoho zaměstnávat na DPP jako Studentská unie?

M. Kurka: My jsme měli historicky problémy s najímáním lidí zadarmo, proto je tam tato částka. Pokud se podaří někoho naverbovat zadarmo, tak budeme jen rádi.

M. Vadlejch: Na všech velkých akcích to lze udělat zadarmo. Nikdy jsme za dobrovolníky neplatili.

P. Mašinda: Není to nezbytně nutné. Doufáme, že to nevyužijeme.

M. Vadlejch: Je tam 5000, budou tam nějací dobrovolníci.

M. Kochman: Bude tam někdo dělat stejnou práci zadarmo a někdo tam bude placený?

P. Mašinda: Ano, stát se to může. Mě osobně by nevadilo dělat tu stejnou práci za kterou musíme někoho jiného zaplatit.

M. Vadlejch: Máte nějaký plán, kolik lidí je potřeba kam? Neviděl jsem, že byste někoho hledali na tuhle akci. Myslím, že kdybyste hledali tyhle lidi včas, tak by se ty lidi našli.

M. Kurka: Hledali jsme, probíhá to každý rok. Hledáme v aktivních.

M. Vadlejch: Dejte to do parlamentu. Je možné, že z těch klubů se ty lidi najdou. Kolik lidí potřebujete?

P. Mašinda: Potřebujeme minimálně 4 lidi na vstupy a ideálně další, aby se vystřídali.

M. Vadlejch: Takže pokud ty tam budeš, tak jsou potřeba další 3 lidi a mezi ty rozhodíme 5000?

P. Mašinda: Není třeba tuto částku vyčerpat a doufáme, že se lidi najdou.

M. Vadlejch: My jsme na Show měli 40 lidí zadarmo.

P. Mašinda: My nedokážeme zaplatit těm lidem teambuilding, trička atd.

K. Pilná: My jim dáváme třeba jen pivo, limo, tričko a klobásu. Nemáme přímo Teambuildingu.

M. Kochman: Jsem ochotný si vzít dovolenou, pokud nikoho nenajdete.

V. Dušátko: A budeš si brát dovolenou v pondělí nebo v úterý?

M. Kochman: ANO.

K. Pilná: Neviděla jsem ve výsledcích FSP24, že by Vítejte dostalo FSP. Jak to s tím FSP tedy je?

P. Mašinda: Je to v rámci FSP na AHOJ TECHNIKO!

K. Pilná: Je to nějak rozdělené? Co budete dělat, když nevyberete to vstupné?

Š. Tichý: Není to rozdělené. Pokud se to nevybere, vezme se to z rozpočtu AHOJ TECHNIKO SU ČVUT.

M. Kurka: Ohledně prodeje bych se nebál, akce se pravidelně vyprodává.

M. Rak: Jaký je ten maximální počet účastníků?

M. Kurka: 1250 tuším.

M. Jirmanová: 1400 by měla být kapacita s organizátory.

M. Vadlejch: Nevím, jak se pohybují ty ceny. 230 000 je více, než dáváme za headlinery na SHOW. Ta cena mi nedává smysl za jeden večer v klubu. Jedná se o obrovskou částku, která oproti lidem, kteří se účastní je neúměrná dle mého názoru. Je třeba vytopit 230 000 za 8 hodin? Nejedná se o největší akci SU.

M. Kurka: Jedná se o 1250 lidí a máme velkou konkurenci.

P. Mašinda: Minulé roky tam byl např. DJ Roxstar.

M. Vadlejch: Máte nějaké srovnání tedy z minulých let?

M. Jirmanová: Minulý rok jeden DJ stál 20 000 a bylo jich tam víc. Headliner stál 100 000.

M. Kurka: Jedná se o akci od 21:00 do 4:00.

M. Slávik: Pokud se bavíme o tomto, tak je potřeba řešit jaký rozpočet vám na toho headlinera dáme. Je vlastně jedno, kdo tam bude.

P. Mašinda: Celá částka na tu muziku jde z toho vstupného. EČ je pouze o tom, kolik stojí vstupné.

M. Slávik: Takže ta akce je na 0,-. Centrála nedává za to nic?

Š. Tichý: Na Akci prvák je schváleno 180 000,-, která jde hlavně na SOA, která je ztrátová. Vítejte je v podstatě na 0.

K. Pilná: Propočítávala jsem 1250 vstupenek, které dohromady nedávají 320 000, které tam píšete, ale asi 240 000, pokud si je koupí v předprodeji.

M. Kurka: To je předpoklad, který historicky nikdy nenastal. Většina lidí si to kupuje na místě za dráž.

M. Vadlejch: Tohle například chybí v těch podkladech, abychom mohli toto vidět.

M. Slávik: Když jsme mluvili o tom VIP, jak se to bude měnit?

P. Mašinda: My jsme minulý rok neměli ve VIP pivo, takže tohle chceme upravit, aby si lidi nemuseli kupovat lahvovou stellu, nebo chodit dolů.

M. Slávik: Minulý rok to bylo tak, že i když lidi byli ve VIP, tak si museli kupovat pivo a nebo museli najít někoho, kdo ho má zadarmo.

P. Mašinda: Chceme, aby tam bylo ve VIP pivo zadarmo.

M. Slávik: Určitě se mi nelíbilo, že loni jsme museli si kupovat pivo i když jsme byli "VIP" ačkoliv jsme se zasloužili o nějaké finance.

K. Pilná: Dále se mi nelíbilo, že tam byla spolupráce s tím Elf Barem, kde se rozdávaly ty elektronické cigarety v podstatě dětem.

M. Kurka: My jsme rádi za každou korunu, ale do budoucna nechceme toto podporovat.

M. Slávik: Chtěli bysme, aby VIP fungoval jak na Vítejte, tak na SOA.

P. Mašinda: Co se týče SOA, tak chceme VIP zlevnit, ale zároveň dát lepší pohoštění - pípy pro všechny volně a ne objednávat zvlášť drahý catering. V podstatě studentský VIP.

Usnesení 2024-06-06:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály Studentské unie ČVUT Vítejte na ČVUT zaslanou do konference Parlamentu dne 23.06.2024 v 20:15.

OHP: 13; 8:0:5 – Usnesení bylo přijato

**11. Žádost o čerpání z Fondu projektů na 20. Narozeniny Klubu Čajovna
(vede: M. Oravkin, typ: hlasování, čas: 10 min.)**

M. Oravkin: Žádáme o 20 500 Kč na jídlo a catering. Budeme slavit 20 let a chceme to oslavit. DNK bylo ztrátové, takže jsme trošku ztratili a teď nemáme v Čajovně moc peněz, ale i přesto bychom to rádi oslavili. Pozveme všechny čajovníky, kteří za tu dobu u nás působili. Bude sele, sud cideru a sud nealka. Bude to 31.8.

Š. Tichý: bude hlava prasete?

M. Oravkin: Ano, pokud to Luboš sám nesní tak něco zbyde. Financování od nás žádné nebude. Mysleli jsme že DNK bude 10 až 15 tisíc v plusu a skončili jsme 5 tisíc v mínusu. Nakoupili jsme hodně kleští a bohužel se jich moc neprodalo. V září plánujeme udělat ekonomickou činnost na kleště a kelímky abychom to doprodali.

Usnesení 2024-06-07:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje žádost o čerpání z Fondu projektů na 20. narozeniny Klubu Čajovna zaslano do konference Parlamentu dne 24.06.2024 v 08:08.

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato

12. Potvrzení Usnesení 2024-05-10 přijaté formou per rollam (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Š. Tichý: Schvalujeme jen jestli hlasování proběhlo správně.

Usnesení 2024-06-08:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT potvrzuje své Usnesení 2024-05-10 přijaté formou per rollam.

OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení bylo přijato

13. Informace od účetní (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 15 min.)

Š. Tichý: Dva týdny zpět proběhla schůzka s účetní. Řešilo se proč byly tak vysoké náklady a daň. Paní účetní eviduje kluby jako střediska. Když máte novou ekonomickou činnost, tak to musí dát paní účetní vědět. Musí tedy komunikovat s účetní. Paní účetní dostane tu ekonomickou činnost nějak centrálně po parlamentu. V rámci odpočtů je problém, když jsou příjmy od sponzorů, ale nejsou daňově odečitatelné náklady. Veškeré občerstvení nejsou daňově odečitatelné.

K. Pilná: Probírala se možnost s paní účetní, jak optimalizovat kurzy, jako je zaČVUTění nebo eFDrive. Náklady jsou všechny s 12% ale kurzovné je 21%, ten rozdíl se tedy nedá odečítat. Jedná se cca 350 tisíc. SU ČVUT nemá totiž živnost, která by dovolovala ubytovávání. Muselo by se to změnit v zápisu spolku. Další možnost je, jestli by to nemohl

být členský příspěvek klubu, který by nabízel nějaké reklamní předměty a 14 denní akci. Na tento nápad se účetní netváří špatně, ale musí se to rozpracovat. Měli by se hledat možnosti jak to zastřešit a ne hledat možnosti proč to nejde.

Š. Tichý: Zdůrazňuji, že je potřeba hlásit výdaje k ekonomické činnosti.

K. Pilná: Snažili jsme se domluvit s paní účetní na komunikaci. Představovala jsem na schůzi model, který máme na Podolí. Což by si měli nastavit i ostatní kluby, aby nevznikaly podobné problémy. Ekonomické činnosti by měly být vedené odděleně.

Š. Tichý: Ted' zůstává otázka optimalizace, a probrat to i s právníkem aby to nebylo napadnutelné. Tuto debatu určitě uvítáme.

14. Uhrazení provozních nákladů 02/2023 (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 10 min.)

Usnesení 2024-06-09:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT potvrzuje své Usnesení 2024-05-10 ve věci uhrazení provozních nákladů kluby do rezervního fondu zpět dle IP 2023-P1 Odvody na centrální účty do 14 dnů od vydání tohoto usnesení.

OHP: 13; 12:0:1 – Usnesení bylo přijato

15. Čerpání rezervního fondu SU ČVUT na pokrytí nečekaných nákladů (vede: K. Pilná, typ: hlasování, čas: 15 min.)

K. Pilná: Provozní náklady jsou rozpočítávané na kluby. Jedná se o kolejni kluby a několik zájmových/externích klubů jejichž příjmy přesahují určitou částku. Ze schůzky s paní účetní vzešlo to, že se bude muset upravit interní předpis. Provozní náklady byly ve výši cca 750 tisíc což je cca o 250 tisíc víc než v minulosti. Pro nás to bylo nečekané, proto vznikla nutnost schůzku uskutečnit. Pro většinu klubů by to znamenalo předělání rozpočtu

nebo čerpání z rezervy. Parlament se minule usnesl, že to bude placené z rezervního fondu. Teď by se to mělo vrátit do rezervy. Jelikož to může být pro některé kluby finančně náročné, navrhuji abychom neočekávané výdaje hradili z rezervního fondu. Tedy ten rozdíl by se z toho mělo platit. Přepjatky by měly být vrácené klubům, poté co to zaplatí jak jim ukládá usnesení z minulého PAR.

Š. Tichý: Nastává tedy otázka jak řešit ty budoucí náklady. To by měla šlo na legislativku a změnil by se interní předpis. Podklady bychom měli dostat cca v srpnu, protože účetní na to musí mít čas. Nyní se to platilo až v květnu, protože se čekalo na uzávěrku. Loni to bylo na přelomu srpna a července.

K. Pilná: Nemůžeme zasahovat do období co už proběhlo, měli bychom to řešit za to období co teprve proběhne.

Š. Tichý: A jak se tedy budou platit ta za tento půlrok?

K. Pilná: Asi stejně jako teď, ale nejsou tam takové velké akce.

D. Lysenko: Rád bych dopředu věděl, kolik mám očekávat, že to bude. Měla by vzniknout nějaká statistika.

K. Pilná: Když se změní interní předpis, tak ty částky budou úplně jiné a ta statistika bude jiná. Kdy bude nové IP?

Š. Tichý: Dáme si doodle a sejdeme se jako legislativka a předsedové. Přes prázdniny to moc nepůjde.

M. Vadlejš: Můžeme si schválit usnesení se záměrem změnit interní předpis, který bude fungovat na principu rozpočítávání reálných nákladů.

K. Pilná: Otázka je do kdy.

Probíhá debata o formulaci usnesení

Usnesení 2024-06-10:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje čerpání z fondu rezervy SU ČVUT ve výši 200 000 Kč. Tato částka bude rozdělena mezi kolejní kluby v poměru odpovídajícím procentu rozdělení provozních nákladů 02/2023 zaslaných do konference Parlamentu dne 11.05.2024 v 16:09. Důvodem čerpání rezervy je nečekané zvýšení provozních nákladů SU ČVUT za 02/2023.

OHP: 13; 11:1:1 – Usnesení bylo přijato

**Píše M. Verbovský*

Probíhá debata o znění návazných usnesení

**některé kolejní kluby přiznávají, že nemají (tak velkou) provozní rezervu*

**probíhá vášnivá diskuze zejména mezi kolejními a zájmovými kluby*

Zájmové kluby rozporují svou nákladnost a možnost uskutečnění jejich projektů s nově nastaveným rozdělením provozních nákladů. Kolejní kluby (Silicon Hill, Pod-O-Lee) trvají na tom, ať si každý hradí své provozní náklady sám.

P. Valach: Vyjadřuje nesouhlas se zněním usnesení a se způsobem využití rezervy.

Odchází Maky Jirmanová (prezidentka) a Matyáš Rak (FIT++). Parlament v zastoupení dále vede viceprezident Štěpi

Usnesení 2024-06-11:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje záměr přepracování důležitého interního předpisu IP 2023-P1 Odvody na centrální účty. Interní předpis by měl nově náklady adekvátně rozdělovat mezi kluby, podle toho, ve kterých klubech náklady vznikají. Provozní náklady za 02/2024 by měly být již rozděleny dle nového IP.

OHP: 11; 8:2:1 – Usnesení bylo přijato

16. Schválení stanov klubu Pod-O-Lee (vede: K. Pilná, typ: hlasování, čas: 10 min.)

K. Pilná: K úpravám bylo přistoupeno zejména kvůli nutnosti definice vzniku a zániku členství v klubu a nutnosti definice předpisové základny klubu, která byla též přepracována.

Š. Tichý: Podotýkám pro ostatní kluby ... nebojte definice předpisové základny je v základu definovaná ve Stanovách SU ČVUT, takže je jen na vás, jestli si to upravíte i v klubových stanovách.

M. Severa: Jak je v mailu dokument k tomuto bodu, tak to co je v něm vyžluceno je přidáno nebo i změněno?

K. Pilná: Jsou tam přidána nová vyžlucená ustanovení a jsou opravené drobné překlepy.

Š. Tichý: Bude se v návaznosti na nové stanovy měnit i předpisová základna?

K. Pilná: V návaznosti na stanovy jsme změnili celkem 13 interních předpisů. Zároveň jsme je poslali Kontrolní komisi jelikož jsme vytvořili například i IP o hospodaření.

Š. Tichý: Pošlete to prosím i do legislativní skupinky k diskuzi?

P. Valach: *Přítakává a chce se na to podívat.*

K. Pilná: Nové předpisy pošleme do legislativní skupinky. Chtěli jsme mít jednotně změněné vše a dlouho jsme na tom pracovali. Jsme si vědomi, že dokumenty nemusí být perfektní a nevylučuji, že může dojít ještě k nějakým změnám.

Usnesení 2024-06-12:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje stanovy klubu Pod-O-Lee zasláné do konference Parlamentu dne 24.06.2024 v 16:48.

OHP: 11; 11:0:0 – Usnesení bylo přijato

17. Schválení stanov klubu GALIBI (vede: P. Král, typ: hlasování, čas: 10 min.)

P. Král: Jako všichni bychom rádi vylepšili naše stanovy co se týče vzniku a zániku členství a dalších několika málo změn.

M. Severa: Jak teď koukám na zasláný dokument, vidím v tom spousty formálních nedostatků. nesdí odkazy na zkratky a je tam spousta překlepů. Navrhuji to přepracovat a znovu poslat do konference.

P. Král: Nemám nic proti, ale nemám u sebe počítač a navíc se tyhle defekty dozvídám až tady. V legislativní skupině mi nikdo nic nevytknul, respektive reagoval jenom Štěpi. Mysleli jsme, že to je v pořádku.

M. Slávik: Mohli to všichni komentovat, je to schváleno představenstvem, tak proč by se to tu nějak široce řešilo.

P. Král: Uděláme úpravy a předložíme to v září.

18. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

Š. Tichý: Do bodu různé mám dva drobné body. Jednak bychom se měli domluvit na tom, kdy proběhne příští parlament. V září mám státnice, takže nebudu úplně dostupný, zatím předběžně bych to viděl na 18. září. Ale ještě to půjde oficiálně zároveň s vyhlášením parlamentů na další půlrok. A k dalšímu bodu se dostanu po dalších bodech do bodu různé.

M. Verbovský: Moc bych prosil o předávání informací v klubech. Z mého pohledu by neměla, a a ni nemusí všechna komunikace probíhat přes již tak zahlcenou konferenci parlamentu. Děkuji.

O. Grohmann: Nedávno jsem pročetl výroční zprávy všech klubů SU ČVUT a všechny, které jsem četl, vypadaly tak, že všichni se zapojují do aktivit v rámci SU pro radost a pro srandu a stejně tak jsem to cítil na všech posledních akcích co proběhly. Tak bych poprosil o to ať to nikde nevypadá tak, že bychom se zbytečně hádali (*bylo použito silnější slovíčko*) a navzájem na sebe křičeli. Všichni to tu dělají podle svého nejlepšího vědomí a svědomí. Pomáhejme si a lidem z CEN a nebuzerujme se navzájem.

Š. Tichý: KAKADU A UKONČUJI ZASEDÁNÍ!

konec zasedání: 23:36



Zasedání Studentského parlamentu SU ČVUT

26.06.2024 - Grill centrum Strahov

PREZENČNÍ LISTINA – DELEGÁTI

KLUB	JMÉNO A PŘÍJMENÍ	PODPIS
Prezident		
Prezident	Markéta Timonová	
Kolejní kluby		
Silicon Hill	Martin Vadrjick	
Pod-O-Lee	Kateřina Pilná	
Buben	Denys Hgrentko	
Masařka		
Sincoolka	KAREL D. KOPECKÝ	
Hlávkova kolej	Peter Gaží	
Orlík		
Fakultní klub BION	Nichol Verbouský	
Zájmové a externí kluby		
FIT++	MATYÁŠ RAK	
eFDrive	BARBORA GAŘANOVÁ	
ESN	Marek Severa	
Engineers Prague	Tomáš Havel	
zaČVUTění	Tomáš Pokorný	
BEST	Václav Fišer	
Klub Čajovna	Martin Oravtím	
Akademický senát ČVUT		
AS ČVUT		



Zasedání Studentského parlamentu SU ČVUT

26.06.2024 - Grill centrum Strahov

PREZENČNÍ LISTINA – HOSTÉ

KLUB	JMÉNO A PŘÍJMENÍ	PODPIS
CEN SU ČVUT	Štěpán Tichý	
LEN SU ČVUT	PAVEL MALINDA	
CEN SU ČVUT	FLÉŠ NOVÁK	
Silicon Hill	Martin Ševík	
FK BION	Lukáš Pavíenský	
FIT++	BARBORA KARLÍKOVÁ	
FIT++	STANISLAV LEPIČ	
FIT++	PAVEL LEPEK	
STOH	Martin Pejchar	
ESN CTU	TITANH HUNG LE	
Silicon Hill	Ondřej Javík	
Silicon Hill	Jiří HÁJEK	
eFDrive	Milouš KUDLA	
Čajovna	Ondřej Grohmann	
eFDrive	Jan Vacek	
eFDrive	Adam Hlubaček	
K-komise SU	Pavel Valach	
Silicon Hill	Michal Kochman	
— II —	Vojtěch DUŠÁTKO	
EXCEN	RADOŠAV KONPÁČ	



GALIBI	Pavel Král	
Klub čajovna	Martin Uta	
ESN	JAKUB KUČERA	
ESN CTU in Prague	KILIP MAREK	
ESN CTU IN PRAQUE	ONDŘEJ ŠTAUDA	
EX CEN	MARCEL PETRÁŇ	
SH SH / FIT+	Martin Uřídil	
SH Silicon Hill	Stefan Slavkovský	
FIT+	Richard Kraus	
Klub čajovna	Kateřina Čadkova	
SH	VIT PETÁŘEK	
Silicon Hill / FIT+	Vojtěch Štehlík	